

《单词百科:manchurian是什么意思?manchurian怎么发音?manchurian的解释和用法》

英语单词manchurian是什么意思?manchurian怎么读?manchurian怎么发音?简答网为您整理了manchurian的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



manchurian怎么读

manchurian的读音:[mæn t u ri n]

manchurian的意思

- 1、n.中国东北人;满族人;
- 2、adj.中国东北的;

manchurian的相关词组

1、 Manchurian tiger 东北虎;

manchurian的双语例句

1、 Some aging higher officers inherited from the Manchurian days were sacked.

从满洲时代遗留下来的一些年老的高级军官给撤换了。

2、 The class adviser of my father when he was in the elementary school was Manchurian.

爸爸小学时候的班主任是个旗人。

3、 They began to fraternize with the Manchurian people and then with the 8 th Route Army.

他们开始同满洲人民来往,接着又同八路军来往。

4、 The inscription is in four languages-Han, Manchurian, Mongolian and Tibetan.

这段文字用了四种语言 — 汉、满、蒙、藏。

5、 They saved these officials from the Manchurian people and returned them safely to Chiang.

这就搭救了这批官员,使他们没落到满洲人民手里,并且把他们平平安安地送还给蒋。

6、 From then on, Manchurian appeared on horizontal board of City.

从此,紫禁城的匾额上出现了满文。

7、 The density of Manchurian linden and the tree-crown-nesting birds shows the conspicuous negative correlation.

糠椴密度与树冠营巢鸟类的种类存在显著负相关关系。

8、 Selecting site is in the first condition in the way to Manchurian ash mixed plantation.

在人工混交林的培育途径中,立地条件的选择是培育成功与否的先决条件。

9、 The soldiers of Chiang Kai-shek on Manchurian soil not any longer to fight.

在满洲土地上的蒋军士兵不想再打下去了。

10、Yeah. I know what the Manchurian Candidate is , yeah.

是的, 我知道满洲候选人是什么.

11、This front far outstripped the more publicized Manchurian front and soon became of nationwide importance.

这条战线的激战远远超过了被大肆渲染的满洲战线,并很快成为举足轻重的战场.

12、Long gown, mandarin jacket and waistcoat were the typical Manchurian clothes.

长袍、 马褂、 马甲为满族人的主要服装.

13、Lao She (1899-1966) , originally known as Shu Qingchun, was from a Manchurian family in Beijing.

早年赴英伦,开始文学创作.曾任教于齐鲁大学、 山东大学.

以上是简答网为您整理的manchurian怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于manchurian的用法、manchurian的释义、manchurian的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/manchurian>